
Goedendag	visvrienden,

De	enquête	onder	onze	leden	is	inmiddels	ingevuld.
Hieruit	zijn	een	aantal	zaken	naar	voren	gekomen	waar	we	mee	aan	de	slag	kunnen.

Eén	van	de	dingen	was	bijvoorbeeld	de	informatie	voorziening	door	het	bestuur	aan	de
leden.
Volgens	deze	enquête	schiet	dit	wat	tekort.
Naar	onze	mening	houden	we	het	hengelsport	nieuws	en	de	site	goed	up	to	date,	maar

wellicht	zal	dit	nog	uitgebreider	moeten.
We	gaan	de	uitgave	van	het	hengelsportnieuws	nu	dan	ook	informatiebulletin	noemen.

Nog	een	item	wat	opviel	is	dat	een	groot	aantal	leden	het	belangrijk	vindt	dat	we	voldoende	voor	de	jeugd
organiseren.
De	roofviscommissie	is	hier	al	erg	druk	mee	en	de	eerste	wedstrijden	zijn	reeds	georganiseerd.
Neem	dus	even	de	moeite	om	op	de	jaarkalender	op	de	site	te	kijken,	zodat	u	niet	te	laat	bent	om	in	te
schrijven.

Bij	de	andere	commissies	blijft	de	aanwas	wat	achter	en	moeten	we	blijven	opboksen	tegen	alle	andere
aangeboden	activiteiten.

Ik	dank	u	hartelijk	voor	het	invullen,	nu	weten	we	weer	wat	meer	hoe	onze	leden	over	de	verschillende	zaken
denken	en	voelen,	zodat	we	hier	mee	verder	kunnen.

Vriendelijke	groet,

Johan	Govers
Voorzitter	HVLD

Vorderingen	bouw	Clubhuis

Ons	clubhuis	begint	vorm	te	krijgen.
Alhoewel	het	wat	te	langzaam	gaat	naar	onze	zin,	begint	het	de	goede
kant	op	te	gaan.

Vrijdag	20	oktober	is	de	bestrating	gereed	gekomen	en	staat	er	nu	een
clubhuis	met	een	prachtig	hek	er	omheen	en	een	heel	fraaie	bestrating.
Binnen	het	hekwerk	staat	achter	het	clubhuis	nog	een	opslagcontainer
waarin	we	van	alles	en	nog	wat	hebben	opgeslagen.

Helaas	is	het	nog	wachten	op	de	nutsvoorzieningen,	maar	die	komen
wel.

Naast	de	bestrating	komt	er	binnenkort	een	vracht	zwarte	grond	waarop	we	graszoden	gaan	plaatsen.	Dan	is
het	buiten	het	clubhuis	vrijwel	klaar.

Binnen	zijn	we	nog	bezig	met	de	afbouw	van	de	toiletruimte	en	de	keuken,	maar	het	vordert	gestaag.

We	zullen	jullie	op	de	hoogte	houden	van	de	vorderingen	in	de	komende	Informatie	bulletins.

Nieuwsbrief	wordt	Informatiebulletin

Met	ingang	van	deze	Nieuwsbrief	is	de	naam	gewijzigd	in	"Informatie	Bulletin.

In	de	enquete,	die	wij	u	hebben	gestuurd,	heeft	een	aantal	op	de	vraag;	"Hoe	ontvangt	je	jouw	informatie	vanuit
het	bestuur?	"	geantwoord	dat	ze	nooit	informatie	kregen	of	alleen	bij	de	Vispas.
Op	zich	natuurlijk	heel	vreemd	als	je	reageerd	op	de	Nieuwsbrief,	waar	toch	echt	informatie	over	de	vereniging
in	staat.

Dus,	we	dachten	dat	het	misschien	wat	duidelijker	zou	zijn	als	we	de	nieuwsbrief	in	het	vervolg	"Informatie
Bulletin"	zouden	noemen.

Waarom	de	statuten	zijn	gewijzigd.

Tijdens	de	vorige	ALV	hebben	de	leden	ingestemd	met	het	wijzigen	van
de	statuten.
Dat	was	nodig	om	mee	te	kunnen	gaan	in	de	huidige	tijd	waarin	we
leven.	Dat	komt	omdat	de	digitale	wereld	een	steeds	grotere	greep	krijgt
in	de	manier	waarop	we	met	elkaar	omgaan.	Sommige	zaken	kunnen
gewoon	doorgaan	zonder	aanpassingen	maar	andere	zaken	dienen	in
de	statuten	te	worden	opgenomen	omdat	de	voortgang	anders	zou
haperen.	Zaken	zoals	het	houden	van	vergaderingen	en	de	manier
waarop	we	met	sponsoren	omgaan.

Ook	bestuurlijk	dienden	onze	statuten	te	worden	aangepast	omdat	dit	nu
eenmaal	wettelijk	geregeld	is.	Dat	was	het	moment	waarop	we	kritisch

naar	de	statuten	moesten	kijken	en	moesten	constateren	dat	die	niet	meer	aan	de	huidige	wettelijke	maatstaven
voldeed.

Na	de	goedkeuring	heeft	het	secretariaat	een	concept	gemaakt	waarin	al	die	wettelijk	geregelde	zaken	aan	de
orde	kwamen.	Met	name	het	vergaderen	in	de	coronatijd	heeft	laten	zien	dat	we	slechts	onder	de	paraplu	van
een	noodwet	mochten	vergaderen.

Om	niet	meer	afhankelijk	te	zijn	van	zo’n	noodwet	en	omdat	de	praktijk,	ook	bij	andere	verenigingen	laat	zien
dat	de	behoefte	om	een	fysieke	vergadering	bij	te	wonen	steeds	minder	wordt,	heeft	het	NOC*/NSF	een
concept	ontwikkeld	voor	alle	aangesloten	verenigingen	waarin	dit	op	justitiële	gronden	zorgvuldig	werd
vastgelegd.

In	samenwerking	met	Sportvisserij	Nederland	hebben	wij	onze	eigen	statuten	daarop	aangepast.	Samen	met	de
goedkeuring	van	de	leden	zoals	in	de	ALV	notulen	werd	vastgelegd	zijn	we	naar	de	notaris	gestapt	met	ons
concept.	De	notaris	onderzoekt	of	de	statuten	niet	in	strijd	zijn	met	de	huidige	wetgeving	en	maakt	dan	van	de
nieuwe	statuten	een	concept.	Wij,	als	bestuur,	hebben	dat	concept	ingelezen	in	gekeken	of	alle	aanpassingen
zoals	voorgelegd	in	het	concept	waren	opgenomen	en	na	enkele	vragen	aan	de	notaris	onze	goedkeuring
gegeven.

Op	29	september	2023	werd	het	concept	omgezet	naar	origineel	en	door	de	notaris	gedeponeerd.	Met	een
vermelding	naar	de	Kamer	van	Koophandel	werden	de	statuten	rechtsgeldig.	En	daarmee	loopt	de	HVLD	weer
in	de	pas	met	de	moderne	regelgeving.	Nieuwsgierig	hoe	ze	er	nu	uitzien	en	wat	er	in	staat?

Klik	hier	en	u	vindt	de	huidige	statuten	op	onze	website.
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HV	Lelystad-Dronten.	Deze	groep	is	openbaar	en	bedoeld	voor	iedereen	met	een	geldige	vispas.	Druk	op	de
link	en	je	wordt	doorgezet	naar	de	Facebookpagina.
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Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.
Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u	zich	hier	afmelden.

U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.
Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	jager52@gmail.com	toe	aan	uw	adresboek.
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